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Θέμα:  Ζητήματα από τη μετατροπή του Θριάσιου Νοσοκομείου Ελευσίνας σε 
Νοσοκομείο αποκλειστικά για COVID-19

Την Τετάρτη 31 Μαρτίου 2021 ανακοινώσατε ότι το ΘΡΙΑΣΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 
ΕΛΕΥΣΙΝΑΣ μετατρέπεται σε Νοσοκομείο που θα δέχεται αποκλειστικά και μόνο 
περιστατικά ασθενών με COVID-19. Παρόλο που η πανδημία αυτή την περίοδο βρίσκεται 
στην κορύφωσή της ιδιαίτερα στην Αττική και οι ανάγκες νοσηλείας ασθενών με Covid 
αυξάνονται καθημερινά δημιουργούνται σοβαρά ζητήματα από την ανωτέρω απόφασή σας 
τα οποία καλείστε να λάβετε υπόψη και να δώσετε τις απαιτούμενες λύσεις. 

Ειδικότερα, με την εν λόγω απόφαση αφήνετε ακάλυπτη υγειονομικά μία τεράστια 
περιοχή 200.000 και  πλέον κατοίκων, αν αναλογιστούμε ότι στην Δυτική Αττική 
υπολειτουργούν λόγω έλλειψης βασικών ειδικοτήτων ιατρών και τα Κέντρα Υγείας 
Ελευσίνας, Ασπροπύργου και Μεγάρων.  Δημιουργούνται εύλογα ερωτήματα στους πολίτες 
για το που θα πρέπει να απευθυνθούν για άλλα νοσήματα εκτός COVID σε περίπτωση που 
χρειαστούν ιατρική εκτίμηση ή ακόμη και νοσηλεία. 

Δεδομένου ότι η περιοχή που καλύπτει υγειονομικά το Θριάσιο Νοσοκομείο αποτελεί 
τον πυρήνα μιας τεράστιας Βιομηχανικής Περιοχής, με 3 διυλιστήρια και 17 Βιομηχανίες 
ΣΕΒΕΖΟ, ενώ λόγω της  εγγύτητας του Νοσοκομείου με την Αττική Οδό (που ενώνει δύο 
Εθνικές Οδούς), ένα περιστατικό τροχαίου ατυχήματος για παράδειγμα στην Εθνική Οδό 
Αθηνών – Κορίνθου θα μεταφερθεί πιο σύντομα στο πλησιέστερο Νοσοκομείο, δηλαδή στο 
ΘΡΙΑΣΙΟ,  απ’ ότι στο ΑΤΤΙΚΟ ή στο ΤΖΑΝΕΙΟ και 

Δεδομένου ότι έχει προηγηθεί η μετατροπή ενός  από τα καλύτερα στην Ευρώπη 
Κέντρου Εγκαυμάτων, σε ΜΕΘ COVID – 19, με αποτέλεσμα  να μην υπάρχει καμία 
διαθέσιμη κλίνη ΜΕΘ για νοσηλεία τραυματιών με εγκαύματα σε πιθανό ατύχημα και

Δεδομένου ότι όλοι οι κάτοικοι των Δήμων της Δυτικής Αττικής δικαιούνται να έχουν 
στα όρια της Περιφερειακής τους Ενότητας ένα Νοσοκομείο, ώστε όχι μόνο να αισθάνονται 
ασφαλείς, αλλά και να έχουν την περίθαλψη που τους αρμόζει 

Ερωτάσθε κύριε Υπουργέ:

1. Με βάση ποια λογική επιλέχθηκε το ΘΡΙΑΣΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ για την υποδοχή 
αποκλειστικά και μόνο περιστατικών COVID-19; 
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2. Ποιος είναι ο σχεδιασμός σας για την ιατρονοσηλευτική κάλυψη των περιστατικών 
εκτός COVID που μπορεί να προκύψουν στην περιοχή προκειμένου οι κάτοικοι να 
αισθάνονται ασφαλείς και να έχουν την περίθαλψη που τους αρμόζει;

Ο ερωτών βουλευτής
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